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Op te bergen 
in de band van 
7 oktober 2009 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Cultuur en Welzijn 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 16 september 2009 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzi jn 
 
Woensdag 16 september 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 16 september 2009 is als bijlage 
opgenomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
J. Slagter (voorzitter) 
J.J. Baltes (VVD) 
H.H. van de Boer (VVD) 
D.B. Dijkstra (CDA) 
R.D. Esseveld (SP) 
mevrouw M.J. Kaal (CDA) 
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 
mevrouw J.H. Mustamu (PvdA) 
mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 
T. Stelpstra (ChristenUnie) 
mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 
A. van der Tuuk (PvdA) 
J. Vester (SP) 
 
mevrouw A.J. de Leeuw, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
 
Voorts aanwezig:  
J. van Dijk, voorzitter Bestuurscommissie 
OCWZ 
 
 
 

Afwezig: 
H. Beerda (PvdA) 
mevrouw W.G. Goudriaan-Visser (PvdA) 
E. Hemsteede (PvdA) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
De heer Dijkstra (CDA) complimenteert het college en de desbetreffende medewerkers met het suc-
ces van de Vuelta.  
De leden van de commissie hebben de Drentse Culturele Wie-Wat-Waar gids ontvangen. Gedepu-
teerde Munniksma geeft hierop een korte toelichting. 

 
2. Samenvatting van de vergadering 17 juni 2009 en de lijst van toezeggingen 
De samenvatting wordt conform het ontwerp vastgesteld. 
Voor de wijze van afdoening en de stand van zaken van de toezeggingen wordt verwezen naar de 
bijlage. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
N.a.v. ingekomen stuk B7, brief van de Stichting Minderjarigen Noord-Nederland, verzoekt mevrouw 
Smith (GL) om toezending van het verslag van de gesprekken die de provincie hierover met de stich-
ting voert. Verder merkt zij op dat Scouting Drenthe (ingekomen stuk B10) in de problemen komt, nu 
nagenoeg alle subsidieaanvragen door de gemeenten zijn afgewezen. Zij vraagt hier extra aandacht 
voor. Gedeputeerde Haarsma verwijst in dit verband naar haar toezegging van 3 december 2008. 
 
Gedeputeerde Haarsma zegt toe de commissie te zullen informeren over de uitkomsten van de ge-
sprekken met de Stichting Minderjarigen Noord-Nederland. 
 
4. Rondvraag 
Er zijn geen vragen gesteld. 
 
5. Statenstukken/brieven 
 
5a. Statenstuk 2009-397, Addendum Meerjarenbeleidsk ader Jeugdzorg 
Inhoud van het stuk: GS adviseren de staten in te stemmen met de toevoegingen in het addendum bij 
het Meerjarenbeleidskader Jeugdzorg 2009-2012 (o.a. aanpak wachtlijsten, problematiek zwerfjonge-
ren en regeldruk), om zodoende goedkeuring te verkrijgen van het Ministerie voor Jeugd en Gezin.  
  
Samenvattende reactie van de fracties van VVD, SP, CU en GL. 
Genoemde fracties kunnen instemmen met het voorliggende statenstuk.  
Tijdens de beraadslagingen wordt aandacht gevraagd voor o.a. de volgende onderwerpen/vragen: de 
wachtlijstproblematiek, de verdeling van de financiële middelen in het licht van de toekomstige struc-
tuurdiscussie, komen er voldoende middelen vrij om de structurele groei in de jeugdzorg op te van-
gen?, zijn GS bereid in de toekomst het hoge Drentse niveau te waarborgen?, zijn er met gemeenten 
afspraken gemaakt over de aanpak van de zwerfjongerenproblematiek, wanneer is het plan van aan-
pak voor vermindering regeldruk gereed en is de gedeputeerde op de hoogte van verregaande plan-
nen om jeugdzorg onder te brengen bij gemeenten? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De financiële toekomst van de jeugdzorg ziet er uiterst somber uit. De provincies ontvangen waar-
schijnlijk hetzelfde bedrag als vorig jaar, terwijl er sprake is van een structurele groei in de zorg. Ge-
deputeerde Haarsma hoopt op meer budget na de invoering van de financieringssystematiek-Kaiser in 
2011. Het IPO wil toe naar een andere verdeling van de middelen: niet op basis van wachtlijsten, maar 
op basis van “gewogen” jongeren, zodat een eerlijker verdeling ontstaat. De minister pleit voor meer 
ambulante hulpverlening in plaats van residentieel, m.a.w. voor het model dat in Drenthe al volop 
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wordt toegepast. De gedeputeerde verwijst in dit verband naar een ingezonden brief van haar en de 
wethouders jeugd van Emmen en Assen in reactie op een artikel in de NRC van 8 september 2009. 
GS werken samen met de gemeenten, middels de Centra voor Jeugd en Gezin, aan een efficiënte en 
doelmatige jeugdzorg, waarbij het hoge niveau dat in Drenthe kenmerkend is, moet worden gehand-
haafd dan wel verbeterd. Over zwerfjongeren worden met de gemeenten afspraken gemaakt in de 
sociale allianties. 
 
Gedeputeerde Haarsma heeft de volgende toezeggingen gedaan: 
- de commissie ontvangt de ingezonden brief aan de NRC; 
- eind 2009 zal de commissie tijdens een presentatie worden geïnformeerd over o.a. de financie-

ring en de structuurwijziging binnen de jeugdzorg. 
 
Het statenstuk krijgt de A-status. 
 
5b. Rapport ‘Onderzoek en wat nu…?, toegezonden bij  brief van de Bestuurscommissie OCWZ 
van 20 augustus 2009 
Inhoud van het rapport: de Bestuurscommissie OCWZ heeft onderzoek verricht naar de mate waarin 
gebruik wordt gemaakt van de onderzoeksrapporten van het Onderzoeksbureau.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van CDA, VVD, CU, GL en PvdA: 
Genoemde fracties nemen de aanbevelingen in het rapport ter harte. De onderzoeksvragen zouden 
scherper moeten worden geformuleerd. Gepleit wordt voor agendering van de OCWZ-rapporten, ze-
ker waar het beleidsevaluaties betreft. Ook zou op termijn gekeken moeten worden naar positie en 
domein van het Onderzoeksbureau. Het Drents Panel wordt van grote waarde geacht. 
 
De heer Van Dijk, voorzitter van de Bestuurscommissie OCWZ, is blij met de opmerkingen van de 
commissie over het rapport. Het werk van het Onderzoeksbureau wordt kennelijk gewaardeerd. Hij is 
graag bereid met de commissie te werken aan optimalisatie van de onderzoeksvragen. Uitbreiding van 
het domein van het Onderzoeksbureau is gezien de expertise van het bureau goed mogelijk; ook 
daarin wil hij graag meedenken. 
 
6. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 
7. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 14.40 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 28 oktober 2009. 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn van 28 oktober 2009, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 



Lijst van toezeggingen Statencommissie Cultuur en Welzijn 
(bijgewerkt tot en met vergadering van 16 september 2009) 

 
 
 
 
Nr. 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Wijze van af-
doening/stand 
van zaken 
 

 

√ 

1. 21-05-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie te zullen in-
formeren over de resultaten op het gebied van de multi-
functionele dienstencentra. 

Brief van 27 au-
gustus 2009 √ 

2. 12-11-2008 
PS 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat zodra het projectplan 
met betrekking tot de Vuelta is ontvangen, zij voor de sta-
ten een presentatie zal houden, waarbij zij ook zal ingaan 
op de financiering. 

Presentatie van 
20 mei 2009 √ 

3. 04-03-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat, zodra de Olympische 
plannen nader zijn uitgewerkt, zij de staten een indicatie 
van de kosten zal verstrekken.  

CW 16 septem-
ber 2009: komt 
eind 2009 

 

4. 20-05-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de vragen van GroenLinks 
over o.a. de Sociale agenda en het Drents Archief, schrif-
telijk te zullen beantwoorden. 

Brief van 25 juni 
2009 √ 

5. 17-06-2009 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA en mevrouw HAARSMA zeggen 
toe dat na de vakantie een informatieve bijeenkomst wordt 
gehouden over de wijze van invulling van de sociale en 
culturele allianties met gemeenten. 

Is gepland voor 
28 oktober 2009 √ 

6. 01-07-2009 
PS 

Mevrouw HAARSMA zegt toe in oktober/november met 
een beleidsvisie te komen over de manier waarop de pro-
vincie inspeelt op de bevolkingsdaling. 

  

7. 16-09-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de commissie het ver-
slag ontvangt van de gesprekken die de provincie voert 
met de Stichting Minderjarigen Noord-Nederland. 

  

8. 16-09-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie te zullen toe-
zenden de ingezonden brief aan de NRC van haar en de 
wethouders jeugd van Emmen en Assen over jeugdzorg. 

Mail van 21 sep-
tember 2009 √ 

9. 16-09-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt de commissie eind 2009 tijdens 
een presentatie te zullen informeren over de financiering 
en de structuurwijziging binnen de jeugdzorg. 

  

   
Lange termijn 

 

  

1. 21-05-2008 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt toe bij de evaluatie van de 
provinciale monumentenverordening een lijst met be-
zwaarschriften te voegen.  

  

2. 03-12-2008 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat het verzakelijkingspro-
ces inzake de subsidierelaties eind 2009 door Pricewa-
terhouseCoopers zal worden geëvalueerd. 
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3. 03-12-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe in 2009 in de gaten te hou-
den of de BOKD en Zorgbelang Drenthe in de sociale alli-
anties betrokken worden. Eind 2009 krijgen provinciale 
staten inzicht in wat de organisaties hebben bereikt en 
gekregen, inclusief de gevolgen voor het flexibele traject. 

  

4. 04-03-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de inspraakperiode t.a.v. 
het Olympisch Plan Drenthe na het zomerreces 2009 zal 
ingaan. 

 
√ 

5. 20-05-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe het initiatief van Drents Pla-
teau c.s. over het gezamenlijk ondersteunen van kleine 
organisaties te honoreren en verder uit te werken. 

  

   
Moties 

 

  

  Geen.   
 


